
Tak vás pěkně vítáme v našem rybníčku:-)

Pokud čtete tyto řádky, tak už jste úspěšně
zvládli registraci a chytáte se nejspíš vrhnout na
program. Jednou z našich letošních specialit jsou
velké přednášky v kinosále. Dvě z nich nás čekají
už v pátek od 16 a 18 hodin a nabídnou vám
příjemný “poslouchací” rozjezd do nabitého
víkendu.

Že je váš víkend nabitý ještě málo? Stavte se do
budovy hlavní přednáškové školy (Dlouhá 35)! Na
zdi u lektorny najdete spoustu nově vypsaných a
navýšených programů, na které se můžete zapsat. Na
zdi najdete i informace o přesunech programových
místností kvůli spaní, tak ji zkontrolujte v
každém případě :-)

Vítejte 

v Pohořelicích

Nenecháme vás v
tom plavat: Rituál

V 19:45  se na vás budeme těšit na zahajovacím rituálu.Vydejte se směrem ke školce, až uvidíte naše svítícízáchranné lano. Po něm pak dojdete až k záchrannémukruhu, kterým je tady u nás kruh kolem táborového ohně. 
Pokud jste si s sebou přivezli uhlík z vašeho posledníhotáboráku, prosíme, přidejte ho k naší nové hranici.Ohnivák na místě poradí a pomůže.

Svá polínka na oheň, o která jsme vás prosili v pokynech,si zatím uschovejte. Táborák bude nepřetržitě hořet až dosobotního večera a kdykoliv během této doby se u nějmůžete zastavit, vydechnout si, v klidu si zapřemýšlet apak přiložit do ohně to své polínko, které je vašímvlastním příspěvkem k tomu našemu velkému společnémuohni. Pokud máte chuť, můžete na něj i napsat nějaké svétajné přání.

vPOHO

Zpráva dne:  cvvz
bude fakt bomba

Informační
stánek

607 288 626

Lektorna
607 287 865
(vše pro
lektory)

Mraveniště
607 287 898
(pomoc s
věcmi)

Kdo se o mě 
postará?

Informace oubytování:hledej ve své
účastnickéobálce!



Poučme se ze slov klasika:
„Učit lze slovem, vychovávat pouze 

příkladem.“

J. de la Bruyere, francouzský spiso
vatel, filosof a moralista 17. stol

etí

Pohořelice, listopad 2023
Bc. Miroslav Novák, DiS., v.r.

Vřelé pozdra
vy! Jsem nad

šený, že moh
u přivítat

všechny účas
tníky, fanou

šky, lektory
, hosty a ná

š

úžasný organ
izační tým v

 Pohořelicíc
h na CVVZetc

e. 

Program je p
estrý, účast

 je hojná a 
konečně jsme

 se

dostali do d
ne, kdy jste

 všichni tad
y, a začínám

e! :)

Přeji všem, 
ať si akci u

žijí, ať vše
 probíhá hla

dce a

těšme se na 
výměnu zkuše

ností, nápad
ů a inspirac

e.

Přeji krásné
 chvíle v Po

hořelicích. 

Ondra Veselý
, místostaro

sta

Vážení a milí účastníci CVVZ Pohoře
lice 2023,

vítám Vás v našem městě!

Uspořádání akce takového rozsahu je
 výzvou jak pro samotné

město, naše obyvatele, tak předevší
m pro moje kolegy

organizátory. V loňském roce jsem m
ěl možnost osobně se krátce

seznámit s ročníkem pořádaným ve Sk
utči. Teprve tam jsem se

seznámil s tradicí CVVZ a symbolem 
oceňování práce s dětmi a

mládeží tzv. březovým lístkem. U ná
s v Pohořelicích máme

tradici Střediska volného času, Těl
ovýchovné jednoty Sokol a

také Skautů.

Vím, že je pro nás všechny stále tě
žší a těžší zaujmout naši

mladou generaci dětí a mládeže a na
jít pro ni, v jejich očích,

smysluplnou náplň pro volný čas. Pr
ávě proto věřím, že tato

akce má v dnešní době o to větší vý
znam.

Ať se Vám u nás líbí, s kolegy jste
 si vzájemnou inspirací, a

hlavně ať získáte spoustu nových zk
ušeností!

Uvítání pana starosty

uvítání pana místostarosty

slovo náčelníků
„CVVZ je akce, jakou Pohořelicedlouho neviděly... a taky dlouhonebudou chtít vidět :-D 
Nebo budou, ale neuvidí. A určitějsou tady všichni rádi, že jstesem do Pohořelic přijeli. 
Budeme se snažit vytvořit co
nejpohostinnější prostředí - a
snad se vám tady bude líbit!
Historku z příprav? Kterou z těch158 chcete? Od montování plynovýchhořáků v zimní zahradě až po
vymýšlení, kam máme házet slupkyod banánů...

Mealtiner – náčelník Široký

„Jsem hrozně rád, že ta akce u nás probíhá, je to
strašně skvělé, hrozně se těšíme a je nám velkou
ctí a národním svátkem tu letošní CVVZku pořádat.
Můj osobní vzkaz pro účastníky? Užijte si to!
Užijte si to naplno, do němoty, poberte všechno co
jde, užijte si tu atmosféru, nová přátelství, nové
vědomosti – a hlavně se trošku vyspěte...Pádlo – náčelník Dlouhý

„To byl teda porod sem dostat tu
bombu... hej, kde mám zase ty klíče?“
Oli – náčelník Bystrozraký



beseda - zeptejte se na
cokoliv!

Díky jeho nástupu do funkce hejtmana se
podařilo zahájit diskuzi o nastavení
financování dětských spolků, která

dlouhodobě stagnovala. 
Oproti jiným krajům se v Jihomoravském
podařilo uzavřít memoranda o spolupráci
mezi dětskými organizacemi a krajem, a

tím zajistit možnost víceletého
financování organizací, a tudíž i větší

jistoty pro spolky. 
Z postu hejtmana podporuje výstavby
nových kluboven na menších obcích.

Aktivně podporuje krajinná opatření a
také ocenění lidí, kteří se snaží naše
okolí připravit na klimatickou změnu.
Díky panu hejtmanovi se zvýšil tlak i

finanční pomoc na boj se suchem.

Nová kniha : možnost

autogramu

youtube osobnost

zpívám, zpíváš,

zpíváme: 

18: 00 - 19:30 v jídelně

Přijďte se secvičit

na rituál! ♥



z příprav

“Zatím jsme tady šest
hodin Z těch čtyř dnů.
Takž je to vlastně
teprve zlomek. Jsme
plní optimismu, plní
nadějí, plní spánku z
domova, zatím
neunavení a
nepřekafovaní. Takže
zatím optimismus a
víra trvá. Však víte,
jak to chodí... 

Katie & Adéla,
kompletovačky
účastnických obálek,
čtvrtek 19:30 

“Máte doma někdo velkej
mrazák? Asi tak na 7000
rohlíků?”
Honza (Pádlo)

„Tak jsme tady s tím
polystyrenem na Zeď
Nářků...“

„To nebude náhoda, že
jste pro to šli o
půlnoci, co?“

„Děda to chce dát už tři
roky na strop, tak tři
dny ještě vydrží...“

z redakční pošty


